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Vragen van het lid Verdonk
(Verdonk) aan de staatssecretaris van
Justitie over het gebruik van het
detentiecentrum in Alphen aan den
Rijn. (Ingezonden 11 september 2009)

1
Is het waar dat van de 1316 plaatsen
in het Detentiecentrum Alphen aan
den Rijn momenteel slechts 622
plaatsen in gebruik zijn, waardoor
meer dan de helft van dit centrum
leegstaat?

2
Kent u de antwoorden van de
minister voor Wonen, Wijken en
Integratie van 4 september op de
schriftelijke vragen over het
Detentiecentrum in Alphen aan den
Rijn waarin hij stelt dat 560 plaatsen
in het detentiecentrum zijn
aangemerkt als strategische reserve?1

Is dit waar?

3
Wat is het doel van deze strategische
reserve?

4
Is het waar dat de term strategische
reserve alleen maar gebruikt wordt
om te verhullen dat het huidige
uitzettingsbeleid te weinig resultaat
oplevert? Zo ja, wat is hiervan de
oorzaak?

5
Kent u het antwoord van de minister
voor Wonen, Wijken en Integratie
waarin hij stelt dat «de cellen die

geen bouwkundige gebreken
vertonen gebruikt kunnen worden en
dat leegstand niet veroorzaakt wordt
door bouwkundige gebreken»? Wat
zijn de oorzaak en de duur van deze
leegstand?

6
Kunt u toezeggen dat de volledige
capaciteit van het Detentiecentrum
Alphen aan den Rijn op 1 november
2009 weer in gebruik is?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 3745.
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